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Vragen van het lid Fritsma (PVV) aan de minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties over het bericht dat de subsidieboekhouding van de 
Nederlandse Antillen aan alle kanten rammelt (ingezonden 28 augustus 2013). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Vragen bij 270 miljoen aan subsidies Antillen»?1 

Vraag 2
Hoe is het mogelijk dat de subsidiestroom vanuit Nederland naar de Antillen 
gewoon in stand is gebleven, terwijl in het verleden al door de Algemene 
Rekenkamer en door de Auditdienst Rijk is gewaarschuwd dat er sprake is 
van misstanden met betrekking tot de boekhouding en er eerder personen 
veroordeeld zijn wegens fraude met Sona-gelden? 

Vraag 3
Vormt deze zaak voor u aanleiding om de subsidiekraan dicht te draaien en 
de miljoenen euro’s subsidiegeld waarover onduidelijkheid bestaat tot de 
laatste cent terug te vorderen? Zo neen, waarom niet? 

Vraag 4
Waarom worden er nog altijd miljoenen aan Nederlands belastinggeld in de 
vorm van subsidies naar de voormalige Nederlandse Antillen gesluisd, terwijl 
de eilanden geacht worden hun eigen zaken te regelen? 

Vraag 5
Hoe is het mogelijk dat de voormalige Sona-penningmeester in mei 2011 is 
benoemd tot Rijksvertegenwoordiger, terwijl toen al bekend was dat over de 
periode waarin hij als penningmeester actief was de boekhouding rondom de 
subsidiegelden een puinhoop was? Bent u voornemens de betreffende 
Rijksvertegenwoordiger onmiddellijk uit zijn functie te ontheffen? Zo neen, 
waarom niet? 

Vraag 6
Bent u bereid om de banden met de voormalige Nederlandse Antillen 
definitief te verbreken en geen cent meer in deze bodemloze put te storten? 
Zo neen, waarom niet?

1 Algemeen Dagblad, d.d. 27 augustus 2013
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